
21.02.2018 
Styremøte 20.02.2018 
 
Sted: 
Christian Michelsens gate 4, kl. 18 
 
Deltagere:  
Harald Fuglseth 
Morten Tønsager 
Svein Erik Kringstad 
Ørjan Flatseth 
Tony Myrmellom 
 
Saksliste: 

1. Konstituering av nytt styre 

2. Møteplan ordinære styremøter 

3. Ekstra ukedag med kurs og temakvelder 

4. Innspill fra Tobben 

5. Eventuelt 

 
Sak 1 - Konstituering av nytt styre 
 
Formann - Tony Myrmellom 
Nestformann - Svein Erik Kringstad m/ ansvar for sekretæroppgaver og innhold på websidene våre 
Kasserer - Harald Fuglseth 
Styremedlem - Morten Tønsager m/ ansvar for oppfølging av regler, turneringer og faglig ansvar 
Styremedlem - Ørjan Flatseth m/ ansvar for utvikling og teknisk støtte av websidene våre 
Dommerkurs i april (21. og 22.) m/Tom, og Lahlum 
 
 
Sak 2 - Møteplan ordinære styremøter 
Faste styremøter: 

1. I forkant av første spillekveld i januar 
2. I forkant av siste spillekveld i mai 
3. I forkant av første spillekveld i september 
4. I forkant av siste spillekveld i desember 

 
I tillegg kan det bli ekstraordinære styremøter etter behov. 
 
Sak 3. Ekstra ukedag med kurs og temakvelder 

Det ble vedtatt å satse på annenhver torsdag etter å ha sjekket dette ut med et flertall av alle 
medlemmer på forrige spillekveld. Vi tenker foreløpig på følgende innhold: 
 

1. Åpen for nye medlemmer og folk fra Human Etisk 
2. Interne temakvelder (åpninger, hurtigsjakk osv). 



 

Sak 4. Innspill fra Tobben 

A) Forsikring av utstyr (ca. for 10.000)  

Styret satser foreløpig ikke på å forsikre utstyret vi har. Brett og brikker er gamle og slitte, og 
sjakkklokkene våre er lite omsettelige. Vi tror derfor det er liten sjanse for tyveri av dette i dagens 
situasjon, og at det ikke svarer seg. 
 
B) Pokaler - Ønske om individuelle pokaler 

Hvis dette kun er pokalene fra ett tidligere medlem mener styret at dette ikke er hensiktmessig i 
dag, i alle fall kan vi ikke garantere å beholde dem om vi får etterlatt oss en slik samling med 
pokaler. Det blir for spesielt å vise frem kun ett tidligere medlem, og evt. ville det også koste en del 
å slette eksisterende inngravering for å bruke dem på nytt. Nye pokaler koster ofte i dag mindre enn 
50 kr pr. stk. 
 
Sak 5. Eventuelt 
Ingen saker til eventuelt. 
 
 
Pågående saker: 
2017 14) Ferdiggjøring av turneringspremier 
2017 13) Ørjan sjekker feil på klubbsidene vedr. bilder og dokumenter 
 
Ferdige saker 2017: 
2017 12) Harald tar initiativ vedr. valgkomite 
2017 11) Svein Erik setter opp den nye terminlisten for 2018 
2017-10) Morten sjekker med NSF om tilbud på dommerkurs, og om vi får økonomisk støtte. 
2017-9) Morten tar kontakt med sekretær i HEF om dør-plakat.  
2017-8) Ørjan setter  i gang jevnlig backup av web-løsningen vår. 
2017-7) Svein Erik justerer kalender. 
2017-6) Ørjan og Tony undersøker pris på pokaler med gravering. 
2017-5) Morten følger opp innlegg til Sjakkbladet i Sjakkforbundet 
2017-4) Svein Erik innhenter tilbud på 8 klokker 
2017-3) Svein Erik ordner med innmelding i sjakkforbundet 
2017-2) Einar overfører beholdningen vår når nytt kontonummer er opprettet  
2017-1). Tony fullfører innmelding i Enhetsregisteret  
 
\sveinErik 


